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Закрепив как в нашем Основном законе, так и в УПК РФ суждение о том, что правосу-
дие в России осуществляется на основе состязательности сторон, авторы законов и право-
применители как-то упустили из вида, что любая состязательность начинается с призна-
ния за сторонами права на диалог. Анализ истории последних двух столетий уголовного 
процесса позволяет нам сделать вывод о том, что институт Plea Bargaining — одна из луч-
ших форм такого диалога, ибо в данном случае стороны общаются под контролем суда.
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Having fixed, both in our Basic Law and in the Criminal Procedure Code of the Russian 
Federation, that the judgment in Russia is carried out on the basis of the adversarial nature 
of the parties, the authors of the laws and law enforcement officers somehow lost sight of the 
fact that any adversarial process begins with the recognition of the parties' right to dialogue. 
An analysis of the history of the last two centuries of the criminal process allows us to conclude 
that the Plea Bargaining Institute is one of the best forms of such a dialogue, because in this case 
the parties communicate under the control of the court.
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